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Cijenjeni čitatelji!

Razmišljajući kako posložiti događaje koji su 
se nizali u pripremi ovoga volumena, prije svega želim 
zahvaliti autorima na strpljenju i ispričati se što zaprimljenu 
građu nismo bili u mogućnosti tiskati kako  smo obećali, tj. 
početkom godine. Razlog tome je u postupku vrednovanja 
svih znanstvenih časopisa u Republici Hrvatskoj, koje 
financira Ministarstvo znanosti obrazovanja i športa, a 
on je uslijedio nakon redovitog izvješća koje podnosimo 

svake godine. Ministarstvo je osnovalo novo savjetodavno tijelo koje je dalo nove 
propozicije i kriterije za vrednovanje časopisa. Raduje nas da smo uvršteni među  
znanstvene časopise prirodoslovlja, a do sada smo bili u grupi primijenjenih 
znanosti. Mnogi časopisi su brisani iz popisa, a na nama je  da  se dokažemo u 
grupi znanstvenih časopisa prirodoslovlja. 

Moramo poraditi na povećanju broja izvornih znanstvenih radova i povećati 
učešće inozemnih autora. Isto tako, trebamo se potruditi oko transparentnog 
elektroničkog uređivanja časopisa, a zbog broja godina kontinuiranog djelovanja  
naglasiti da smo sljednik Acta entomologica Jugoslavica (1971.-1990.).

Jasno, novci su uvijek problem – pogotovo u ovim vremenima, ali ipak 
nekako  se snalazimo i uz minimalnu pomoć Ministarstva tiskamo ovaj broj 1 i 2 
volumena 14, a u pripremi su brojevi 3 i 4 istog volumena.

Uz sve poteškoće, raduje nas da smo uvršteni u još dvije baze podataka: 
BIOSIS Previews i Entomology Abstracts, a pri kraju je postupak evaluacije u još 
dvije baze podataka Scopus i Web of science. Nadamo se pozitivnom rješenju i 
skorom uvršćivanju.

U bazi podataka Ministarstva – Hrčak, broj posjeta je u porastu, pa nas i to 
veseli.

Eto, mi ne posustajemo i idemo dalje. Nade su nam mladi istraživači 
koje sve više zanima svijet kukaca. Za njih, kao i za sve ostale, ostaju otvorene 
stranice našeg časopisa koji je, na sreću, prebrodio teško razdoblje i nadamo se 
krenuo u vedriju budućnost.

                   Vaša urednica


